

Aluminium Bahrain B.S.C. C.R. No. 999



عجل تجاري رقم ۹۹۹ -جل تجاري رقم ۹۹۹

## **Resignation of Board Member**

## استقالة أحد أعضاء مجلس إدارة

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Date	Wednesday 19 February 2025	التاريخ
Company Name	Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba)	إسم الشركة
Trading Code	ALBH	رمز التداول
Subject	Resignation of Three Board Members	الموضوع
Material	The Board of Directors of Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba) announces the resignation of 2 board members representing Sabic Industrial Investments Co. (SIIC): Mr. Ahmed Al Duriaan and Mr. Jihad Hakamy as well as an additional expert board member Mr. Omar Al Amoudi following the sale transaction by means of a block trade of Sabic Industrial Investments Co. (SIIC's) entire stake (20.62%) in Alba on 17 February 2025 to Saudi Arabian Mining Company (Ma'aden). These resignations will be effective on 19 February 2025.	معلومات الجوهرية
Information	يعلن مجلس إدارة شركة ألمنيوم البحرين ش.م.ب. (البا) عن استقالة اثنين من أعضاء مجلس الإدارة الممثلين عن شركة سابك للاستثمارات الصناعية (SIIC) وهما كل من السيد أحمد الدريعان والسيد جهاد حكمي، بالإضافة إلى العضو الخبير في مجلس الإدارة السيد عمر العمودي، من مناصبهم كأعضاء في مجلس الإدارة، وذلك بعد إتمام صفقة البيع عن طريق التداول الشامل لكامل حصة شركة سابك للاستثمارات الصناعية في البا والبالغة 20.62% بتاريخ 17 فبراير 2025 لصالح شركة التعدين العربية السعودية (معادن)، وذلك اعتبارا من 19 فبرير 2025.	
Shareholding in the Issuer and its Subsidiaries	Sabic Industrial Investments Co. (SIIC) (a wholly owned subsidiary of SABIC) (20.62%)	نسبة التملك في الشركة او الشركات التابعة
Name	Eline Hilal	الإسم
Title	Director - Investor Relations, Insurance and Corp. Secretary	المسمى الوظيفي
AO. Box 516	Signature Signat	7